

### 企業方案 **Enterprise Solutions**



### PC Secure >

### 電腦保安盾

Endpoint security solution that strengthens the last line of defense against cyber attacks

#### 鞏固網絡安全防線

As security concerns are becoming increasingly apparent, more businesses are looking to fortify their cyber-defence and stay insulated from cyber-attacks in complex network environments. PC Secure of HKBN Enterprise Solutions (HKBNES) combines advanced threat protection technology and management tools powered by McAfee. With this enterprise computers are armed with effective endpoint security solutions

香港寬頻企業方案的「電腦保安盾」結合McAfee的進階威脅防護技術和管理工具,為電腦器材裝設強而有效的安全防護措施。 鞏固網絡安全防線之餘,企業亦能避免在複雜的網絡環境中淪為網絡攻擊目標

#### Features and Benefits >



#### 功能及優點



## Comprehensive Security

Integrated protection that incorporates anti-malware, firewall, web, email, and device control in a single solution

綜合防護解決方案集多種功能於一身,包括防惡意軟件、防 火牆、網站防護、電子郵件防護及裝置控制



## Cutting-edge Intelligence

Combining machine learning with dynamic threat intelligence that responds immediately to malicious activities

結合機器學習與動態威脅情報,迅速抵禦惡意威脅



### **Enhanced Efficiency**

An easy-to-manage administration web portal helps simplify security management

一個易於管理之網上平台簡化安全管理



# **Hotline Services**

Round-the-clock hotline services provide professional support

廿四小時客戶服務熱線提供專業支援

#### **Additional Information**

### 附加資料

# Advanced Features to Enhance Protection and Management 進階功能加強防護和管理

- Multi-layered anti-malware threat prevention多重防護以抵禦惡意軟件的威脅
- Web browsing control protecting endpoints by web filtering
  過濾瀏覽網站内容以減低電腦系統被入侵的機會
- Integrated firewall protecting endpoints covering Botnets, DDoS attacks, untrusted executables, advanced persistent threats, and risky web connections

綜合防火牆可保護公司電腦遠離各種威脅,包括殭屍網絡、DDoS攻擊、可疑的執行檔、進階持續性滲透攻擊、以及高風險的網絡連接

Threat intelligence protecting company-wide security components

運用威脅情報,助公司防護系統迅速抵禦攻擊

Unified console for centralised information security operations and management

透過統一控制中心,集中操作和管理資訊安全系統



Discover how HKBN Enterprise Solutions can meet your business needs by contacting us at 128-1111 or hkbnes.net/en

請即致電128-1111 或瀏覽 hkbnes.net,

了解香港寬頻企業方案如何配合您的業務發展需要,為您度身訂造企業方案。

The services described in this publication are subject to availability and may be modified from time to time. Services and equipment provided are subject to HKBN Enterprise Solutions' respective standard conditions of contract, Nothing in this publication forms any part of any contract, © HKBN Enterprise Solutions 2020. All Rights Reserved.